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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Aanvullende verkeersreglementen  -  Eensluidend afschrift

Het decreet betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer stelt dat een 
gemeente aanvullende reglementen kan vaststellen op wegen die zich op haar 
grondgebied bevinden. Afhankelijk van welke wegen opgenomen worden, dient het 
aanvullend reglement ter kennisgeving (voor lokale wegen) of ter goedkeuring (voor 
gewestwegen) te worden overgemaakt aan Vlaanderen. Daarbovenop komt dat de 
gemeenten één eensluidend afschrift van elk aanvullend verkeersreglement dat door de 
gemeenteraad of door het college van burgemeester en schepenen werd vastgesteld, 
voor de inwerkingtreding moet overmaken aan de afdeling Beleid Mobiliteit en 
Verkeersveiligheid. Het opstellen van een eensluidend afschrift is zeer tijdrovend, omdat 
een medewerker van de lokale administratie zich moet bezighouden met het afprinten, 
bundelen en laten handtekenen van alle aanvullende verkeersreglementen. 

Overweegt de minister om de administratieve last voor de steden en gemeenten te 
verminderen, door zowel de verplichting om het goedgekeurde besluit te laten 
ondertekenen als de verplichting om een eensluidend afschrift over te maken, uit de 
omzendbrief te schrappen? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 405 van 21 december 2017
van ANNICK DE RIDDER

Ik wil de werkwijze opgenomen in de omzendbrief betreffende de gemeentelijke 
aanvullende reglementen, te herzien. 
Nu lijkt de werkwijze die momenteel is opgenomen in de omzendbrief betreffende 
aanvullende reglementen (waarbij een eensluidend afschrift wordt gevraagd), niet langer 
houdbaar. In de toekomst zullen steeds meer steden en gemeenten gebruik maken van 
digitale systemen. 
Het blijft daarbij wel belangrijk dat er voldoende garanties voor de authenticiteit bestaan. 
Daarbij streef ik naar een procedure die voor alle steden en gemeenten kan gelden. De 
nieuwe regeling moet immers ook kunnen worden toegepast door gemeenten die (nog) 
geen gebruik maken van digitale systemen.


